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Protokół nr XIX.16 
XIX Sesji Rady Gminy Ręczno  

 dnia 29 grudnia 2016 r.                   
RG.0002.8.2016 

rozpoczęcie godz. 10.00 
zakończenie godz. 13.00 

              Miejsce obrad – sala GOK w Ręcznie  

 
Obecni radni                                                                                      Nieobecni radni  

 

1. Betka Włodzimierz                 
2. Chmura Izabela 
3. Filocha Jan 
4. Flasz Ewa  
5. Janiec Agata 
6. Karbowiak Kazimierz 
7. Konarski Zdzisław  
8. Lesiakowski Bogusław  
9. Łosiewicz Jacek  
10. Michalski Kazimierz 
11. Ośmiałowski Krzysztof  
12. Patek Marzena 
13. Ślusarczyk Dariusz  
14. Zawada Mirosław 

 

O godz. 10:00 Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Zawada otworzył XIX Sesję Rady 
Gminy Ręczno. Powitał radnych oraz osoby zaproszone na obrady. W sesji uczestniczyli 
goście zaproszeni: 

Piotr Łysoń -Wójt Gminy  
Marcin Kusa - Zastępca Wójta 
Maria Lesiakowska - Sekretarz 
Bożena Jarosińska - Skarbnik 
Józef Korpas – Radny Powiatu 
Agata Studniarek – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Stobnicy 
Anna Nowak  - Radca Prawny 
Elżbieta Krawczyk – Kierownik GOPS 
Małgorzata Woźnica – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Ręcznie 
Dariusz Chablewski – Podinsp. ds. rolnictwa i ochrony środowiska 
Prezes Danuta Stępień - Stowarzyszenie Rozwoju Gminy Ręczno 
Danuta Filocha – Przewodnicząca KGW Majkowice  
Zofia Łosiewicz – Przewodnicząca KGW Paskrzyn  
Stanisław Cejnuk – Prezes GS Łęki Szlacheckie 
Sołtysi poszczególnych miejscowości 

 

Ad pkt 2.  Na podstawie podpisanej listy obecności w obradach uczestniczy 14 radnych, 
obrady są prawomocne. Listy obecności radnych i gości stanowią pisemne załączniki do 
protokołu. 
  
Ad pkt 3.  Protokół z poprzedniej sesji był wyłożony do wglądu przed rozpoczęciem obrad, 
radni nie wnosili uwag do zapisów w nim zawartych. Protokół został przyjęty jednogłośnie, 
14 głosów za. 
 

Ad pkt 4. Przedstawienie porządku obrad. 
 

Wójt Gminy Piotr Łysoń poprosił o wniesienie do porządku obrad czterech projektów uchwał:  

 w sprawie wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2016; 
Uchwała była omówiona na posiedzeniach komisji, w uchwale dojdą środki za 
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zadanie „Wykonanie dokumentacji sali w Majkowicach”, dokumentacja została 
zwrócona do poprawek, ma być wykonana do 31 stycznia 2017 r.  

 zmieniająca uchwałę  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego; 

 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej w Łodzi; 

 zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu korzystania z sali sportowej. 
 
Skarbnik Bożena Jarosińska 
W listopadzie podejmowana była uchwała w sprawie kredytu długoterminowego do 
wysokości 788 250,80 zł. Wczoraj otrzymaliśmy informację z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska, że otrzymaliśmy pożyczkę w wysokości 338 059,00 zł, dlatego musimy 
zmienić uchwałę w sprawie kredytu długoterminowego do kwoty 200 000,00 zł. 
 
Wójt Piotr Łysoń - Zaciągniemy kredyt 200 000,00 zł a nie 788 250,80 zł, jest to pozytywne.  
W sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w WFOŚiGW w Łodzi, w piątek przed 
świętami podczas obrad zarządu WFOŚ został rozpatrzony nasz wniosek. We wtorek po 
świętach dowiedzieliśmy się, że została nam przyznana pożyczka w wysokości 338 059,00 zł 
i dotacja w takiej samej kwocie (pomoc bezzwrotna) na zadanie „Termomodernizacja 
budynku Urzędu Gminy wraz z wymianą ciepłociągu pomiędzy budynkami i modernizacją 
kotłowni”, umowę z WFOŚ mamy podpisać do końca roku. Natomiast do pożyczki potrzebna 
jest opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, ale żeby RIO wydało opinię potrzebna jest 
uchwała rady gminy.  
 
Skarbnik Bożena Jarosińska 
Mamy na to jeden dzień. Jeżeli dzisiaj rada podejmie uchwałę w sprawie pożyczki 
długoterminowej w WFOŚ (kwota 338 059,00 zł, pożyczka będzie spłacana w latach 2018-
2021) możemy się też ubiegać o umorzenie tej pożyczki, przynajmniej po spłacie 50% 
pożyczki, można to umorzenie przeznaczyć na inne zadanie.     
Na dzień dzisiejszy zaciągamy w WFOŚ pożyczkę w wysokości 338 059,00 zł i dotację 
w wysokości 338 058,00 zł, ale to będziemy wnosić po podpisaniu umowy na kolejnej sesji 
rady gminy. 
 
Wójt Piotr Łysoń 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie regulaminu korzystania z sali sportowej 
został przygotowany na wniosek Komisji Edukacji i Ochrony Zdrowia.   
 
Przewodniczący Mirosław Zawada przeprowadził głosowanie w sprawie wprowadzenia 
poszczególnych projektów uchwał do porządku obrad:  

 w sprawie wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2016 – za 
głosowało 14 radnych. 

 zmieniająca uchwałę  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego – za 
głosowało 14 radnych. 

 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej w Łodzi – za głosowało 14 radnych. 

 zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu korzystania z sali sportowej – za 
głosowało 14 radnych. 

 
Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie.  
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Przedstawienie porządku obrad. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z ważniejszych działań, decyzji i prac w okresie między 

sesjami. 
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6. Sprawozdanie z prac komisji stałych oraz Rady Gminy. 

7. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ręczno na lata 
2017-2024; 

 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ręczno na 2017 rok; 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ręczno na lata 2016-
2021; 

 w sprawie zmiany budżetu Gminy Ręczno na 2016 rok; 

 w sprawie wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2016; 

 zmieniająca uchwałę  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego; 

 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej w Łodzi; 

 zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu korzystania z sali sportowej; 

 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik; 

 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości; 

 zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Ręczno na lata 
2016-2018; 

 w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w prowadzonym przez Gminę Ręczno 
Punkcie Przedszkolnym; 

 w sprawie uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ręczno; 

 w sprawie odwołania radnego z komisji Rady Gminy Ręczno; 

 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ręczno; 

 w sprawie uchwalenia planów pracy komisji stałych i Rady Gminy na 2017 rok. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10. Sprawy różne. 
11. Zakończenie obrad. 

  
Ad pkt 5. Wójt Gminy Piotr Łysoń złożył obszerne sprawozdanie z ważniejszych działań, 
podejmowanych decyzji oraz wydanych zarządzeń w okresie miedzy sesjami - sprawozdanie 
stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 
Ad pkt 6. Sprawozdanie z prac komisji stałych oraz Rady Gminy. 
 

Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu i Infrastruktury przedstawił przewodniczący 
komisji Jan Filocha, sprawozdanie stanowi pisemny załącznik do protokołu.  

Przewodnicząca Izabela Chmura przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji Edukacji 
i Ochrony Zdrowia, sprawozdanie stanowi pisemny załącznik do protokołu.  

Zastępca przewodniczącego Dariusz Ślusarczyk złożył sprawozdanie z pracy Komisji 
Rewizyjnej za 2016 r., sprawozdanie stanowi pisemny załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Mirosław Zawada złożył sprawozdanie z pracy Rady Gminy Ręczno 
za 2016 r., sprawozdanie stanowi pisemny załącznik do protokołu.  
 
Ad pkt 7. Podjęcie uchwał:  

 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ręczno na 
lata 2017-2024 

 

Skarbnik Bożena Jarosińska  
Radni otrzymali przed sesją projekt uchwały w sprawie uchwalenia WPF na lata 2017-2024 
i projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2017 r. po kolejnej autopoprawce. 
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Wnosimy środki na dwie dotacje, dochody zwiększamy o 340 651,60 zł. Są to środki z UE 
w wysokości 320 291,60 zł na 2017 r. i 141 416,60 zł na 2018 r. na realizację projektu 
„Lepszy start w przyszłość uczniów w Gminie Ręczno”. Wnosimy również środki w wysokości 
20 360,00 zł na realizację projektu z WFOŚ. Te zmiany zostały ujęte w w/w projektach 
uchwał.  
Skarbnik przedstawiła informacje dotyczące projektu budżetu na 2017 r. po autopoprawkach 
(informacja stanowi pisemny załącznik do protokołu). Następnie przedstawiła uchwałę 
nr II/307/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 
15 grudnia 2016 r. w sprawie opinii do projektu uchwały o WPF oraz możliwości 
sfinansowania planowanego deficytu budżetu Gminy Ręczno – opinia pozytywna. Odczytała 
uchwałę nr II/306/2016 RIO w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej projektu budżetu Gminy 
Ręczno na 2017 r. – również opinia pozytywna.   
 

Pytań do projektu budżetu na 2017 r. nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Mirosław Zawada odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ręczno na lata 2017-2024, poddał projekt pod 
głosowanie, za przyjęciem głosowało 14 radnych (stan rady gminy 14 radnych). Projekt stał 
się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XIX.136.2016 z dnia 29 grudnia 2016 r., stanowi 
pisemny załącznik do protokołu.  
 

 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ręczno na 2017 rok 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ręczno na 
2017 rok, poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 14 radnych. Projekt stał 
się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XIX.137.2016 z dnia 29 grudnia 2016 r. i stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą 
obowiązującą od 1 stycznia 2017 r., podlega publikacji w Dz. Urz. Woj. Łódzkiego. 
 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ręczno na lata 
2016-2021 

 

Skarbnik Bożena Jarosińska  
WPF na lata 2016-2021 uaktualniamy o wprowadzone zmiany. Zmiany budżetu omawiane 
były na posiedzeniach komisji. Dzisiaj radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu Gminy Ręczno na 2016 rok, gdzie wprowadzamy dochody w wysokości 
88 778,00 zł, natomiast wydatki zmniejszamy o 58 636,00 zł. W konsekwencji zmniejszamy 
nasze przychody o 147 414,00 zł, przychody wynoszą 640 836,80 zł.  
Na dzień dzisiejszy został zaciągnięty kredyt w Banku Spółdzielczym w Ręcznie w wysokości 
200 000,00 zł i zaciągniemy pożyczkę w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 
w Łodzi (po przegłosowaniu przygotowanego projektu uchwały przez radę gminy). Byłyby to 
wszystkie przychody, które gmina zaciągnie w 2016 roku. Pożyczkę z WFOŚ otrzymamy 
dopiero w 2017 r. i dlatego musieliśmy zaciągnąć kredyt długoterminowy w BS 
w Przedborzu. 
 

Pytań nie zgłoszono.  
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 2016-2021, poddał 
projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 14 radnych. Projekt stał się uchwałą Rady 
Gminy Ręczno nr XIX.138.2016 z dnia 29 grudnia 2016 r. i stanowi pisemny załącznik do 
protokołu.  
 

 w sprawie zmiany budżetu Gminy Ręczno na 2016 rok 
 

Przewodniczący rady gminy odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 
Ręczno na 2016 rok, poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XIX.139.2016 z dnia 29 grudnia 2016 r., 
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stanowi pisemny załącznik do protokołu. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia 
i podlega ogłoszeniu w Dz. Urz. Woj. Łódzkiego. 
 

 w sprawie wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2016 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  wydatków niewygasających z upływem 
roku budżetowego 2016, poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 
14 radnych. Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XIX.140.2016 z dnia 
29 grudnia 2016 r., stanowi pisemny załącznik do protokołu.  
 

 zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego, poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 
14 radnych. Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XIX.141.2016 z dnia 
29 grudnia 2016 r., stanowi pisemny załącznik do protokołu.  
 

 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej w Łodzi 

 

Przewodniczący M. Zawada odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej w WFOŚiGW w Łodzi, poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem 
głosowało 14 radnych. Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XIX.142.2016 
z dnia 29 grudnia 2016 r., stanowi pisemny załącznik do protokołu.  
 

 zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu korzystania z sali sportowej 
 

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 
korzystania z sali sportowej, poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 
14 radnych. Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XIX.143.2016 z dnia 
29 grudnia 2016 r., stanowi pisemny załącznik do protokołu.  
 

 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik 

 

Pytań nie zgłoszono.  
 

Przewodniczący rady gminy odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki 
za pojemnik, poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 10 radnych, 4 radnych 
głosowało przeciw (skład rady 14 radnych). Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno 
nr XIX.144.2016 z dnia 29 grudnia 2016 r., stanowi pisemny załącznik do protokołu. Uchwała 
wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dz. Urz. Woj. Łódzkiego z mocą 
obowiązującą od 1 marca 2017 r. 
 

 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, poddał 
projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 13 radnych, 1 radny głosował przeciw 
(skład rady 14 radnych). Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XIX.145.2016 
z dnia 29 grudnia 2016 r. i stanowi pisemny załącznik do protokołu. Uchwała wchodzi 
w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Łódzkiego z mocą obowiązującą od 1 marca 2017 r. 
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 zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie 
Ręczno na lata 2016-2018 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 
w Gminie Ręczno na lata 2016-2018, poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem 
głosowało 14 radnych. Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XIX.146.2016 
z dnia 29 grudnia 2016 r. i stanowi pisemny załącznik do protokołu.  
 

 w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w prowadzonym przez Gminę 
Ręczno Punkcie Przedszkolnym 

 

Przewodniczący rady gminy odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat 
za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w prowadzonym przez 
Gminę Ręczno Punkcie Przedszkolnym, poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem 
głosowało 14 radnych (skład rady 14 radnych). Projekt stał się uchwałą Rady Gminy 
Ręczno nr XIX.147.2016 z dnia 29 grudnia 2016 r. i stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
Uchwała wchodzi w życie  po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dz. Urz. Woj. Łódzkiego.   
 

 w sprawie uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ręczno 
 

Przewodniczący poinformował, że do biura rady gminy wpłynęło pismo radnego 
Włodzimierza Betki o przeniesienie z Komisji Budżetu do Komisji Rewizyjnej w celu 
uzupełnienia składu tej komisji (po śmierci radnego Andrzeja Żaka).  
 

Inne propozycje nie zostały zgłoszone.     
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o uzupełnienie składu Komisji Rewizyjnej 
o osobę radnego Włodzimierza Betkę, 13 radnych głosowało za, jeden radny wstrzymał się 
od głosu, głosów przeciwnych nie było.  
Uwzględniając wynik głosowania przewodniczący odczytał uchwałę nr XIX.148.2016 Rady 
Gminy Ręczno z dnia 29 grudnia 2016 r. Skład Komisji Rewizyjnej został uzupełniony 
o radnego Włodzimierza Betkę.  W/w uchwała stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 

 w sprawie odwołania radnego z komisji Budżetu i Infrastruktury Rady 
Gminy Ręczno 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie odwołanie radnego Włodzimierza Betkę z Komisji 
Budżetu i Infrastruktury, 13 radnych głosowało za, jeden radny wstrzymał się od głosu (skład 
rady 14 radnych). Uwzględniając wynik głosowania przewodniczący odczytał uchwałę 
nr XIX.149.2016 Rady Gminy Ręczno z dnia 29 grudnia 2016 r. Radny Włodzimierz Betka 
został odwołany ze składu Komisji Budżetu i Infrastruktury. Uchwała stanowi pisemny 
załącznik do protokołu. 
 

 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Ręczno 

 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera rada gminy spośród kandydatów zgłoszonych 
ze składu Komisji Rewizyjnej. 
 

Radny Kazimierz Michalski zgłosił kandydata – radnego Kazimierza Karbowiaka. 
Radny Jan Filocha zgłosił kandydata – radnego Dariusza Ślusarczyka.  
Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 

Przewodniczący Mirosław Zawada skierował pytanie do radnego Dariusza Ślusarczyka -
jeżeli zostanie wybrany przewodniczącym - czy poradzi sobie z pełnieniem tej funkcji, 
ponieważ w 2015 r. nie był obecny na trzech posiedzeniach komisji a w 2016 r. nie 
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uczestniczył w trzech posiedzeniach i dwóch sesjach rady. Ostatnio jako zastępca (po 
śmierci przewodniczącego komisji) pełniąc jego obowiązki też nie był obecny na posiedzeniu 
komisji. Czy obowiązki przewodniczącego nie będą kolidować z pracą zawodową radnego ?   
 

Radny Dariusz Ślusarczyk – Sądzę, że sobie poradzę.   
 
Przewodniczący Mirosław Zawada poddał pod głosowanie zgłoszone kandydatury.  
Za kandydatem Kazimierzem Karbowiakiem głosowało 6 radnych, pozostali radni nie brali 
udział w głosowaniu. 
Za kandydatem Dariuszem Ślusarczykiem głosowało 8 radnych, pozostali radni nie brali 
udziału w głosowaniu.   
Uwzględniając wyniki głosowania przewodniczący odczytał uchwałę nr XIX.150.2016 Rady 
Gminy Ręczno z dnia 29 grudnia 2016 r. Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został 
wybrany radny Dariusz Ślusarczyk.  Uchwała stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący rady gminy złożył gratulacje radnemu Dariuszowi Ślusarczykowi z powodu 
wyboru na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 

 w sprawie uchwalenia planów pracy komisji stałych i Rady Gminy na 
2017 rok 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy komisji 
stałych i Rady Gminy na 2017 rok, poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 
14 radnych. Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XIX.151.2016 z dnia 
29 grudnia 2016 r., uchwała stanowi pisemny załącznik do protokołu 
 
Ad pkt 8. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Radny Dariusz Ślusarczyk - Czy firma odbierająca odpady komunalne z terenu naszej gminy 
posiada jeden samochód, czy zakupili więcej ? 
 

Podinsp. ds. rolnictwa i ochrony środowiska Dariusz Chablewski - Z rejestracji wynika, że 
firma posiada trzy samochody, do przetargu też wykazali taki sprzęt.  
 
Radna Ewa Flasz - Ostatnio odpady segregowane zostały zebrane razem z innymi 
odpadami na jeden samochód. 
 

Podinsp. Dariusz Chablewski 
Potwierdzam. Przy ostatnim odbiorze miało to miejsce, odpady szklane zostały zmieszane 
z odpadami suchymi. Firma została ukarana – w zamian gratis odebrali 4 kontenery 
odpadów z PSZOK-u. Sytuacja z mieszaniem odpadów ma się już nie powtórzyć.  
 
Radny Kazimierz Michalski - Prośba o wycięcie krzaków w stronę Brzezia. 
 

Zastępca Wójta Marcin Kusa - Będziemy mieli to na uwadze przy czyszczeniu poboczy.   
 
Ad pkt 9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych – na ostatniej sesji nie zgłoszono 
interpelacji. 
 
Ad pkt 10.  Sprawy różne. 
 

Przewodniczący Mirosław Zawada w imieniu radnego powiatu Józefa Korpasa przekazał, że 
sprawy zgłoszone do radnego powiatu na poprzednich sesjach będą załatwione w I kwartale 
2017 r.   
 
Mieszkanka Brzezia  
Zgłosiła uszkodzenie rowu przy drodze na Brzezie, uszkodzenie przez samochód 
wjeżdżający na tę drogę od drogi wojewódzkiej. Czy jest możliwość poszerzenia drogi 
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wjazdowej w stronę Brzezia, umieszczenia przepustów (droga jest wąska), również 
ustawienia nowego znaku stop (obecny znak wyblakł) ? 
 
Zastępca Wójta Marcin Kusa 
Jeżeli chodzi o poszerzenie drogi, to raczej takiej możliwości nie widzimy. Przepust jest 
najprawdopodobniej zarwany. Dnia 13 stycznia 2017 r. przyjeżdża Komisja Bezpieczeństwa 
Ruchu na drodze wojewódzkiej, przedstawimy komisji zgłoszone sprawy podczas sesji. 
Następnie poinformujemy, jak komisja się do tego ustosunkuje.   
 
Wójt Gminy Piotr Łysoń 
Pogratulował nowo wybranemu przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej.  
Wszystkim radnym podziękował za uchwalenie budżetu na 2017 rok. Zaznaczył, że 
w następnym roku będzie dużo więcej inwestycji niż zwykle, będzie też liczył na pomoc rady.  

Dziękuję bardzo serdecznie i liczę na współpracę. 
 
Podinsp. Dariusz Chablewski 
W najbliższych dniach, prawdopodobnie pocztą, zostaną mieszkańcom dostarczone 
kalendarze odbioru odpadów komunalnych w 2017 r.  
 
Sołtys Małgorzata Gruszczyńska 

1. Chodzi o posterunek policji w Ręcznie – czy byłaby możliwość, żeby w budynku 
ośrodka zdrowia został reaktywowany posterunek policji, żeby gmina wystosowała 
w tej sprawie wniosek ? 

2. Chodzi o oznakowanie ul. Spółdzielczej (z nr posesji od - do) i oznakowanie do 
posesji A. Bułacińskiej. 

 
Wójt Piotr Łysoń 
Na pewno taki wniosek wystosujemy. Moje informacje są takie, że owszem będą posterunki 
dodatkowe w dwóch gminach na terenie powiatu tj. w Rozprzy i Woli Krzysztoporskiej, gdzie 
jest 12 tysięcy mieszkańców. To nie będzie w każdej gminie.    
 
Radny Włodzimierz Betka 
Czy w Stobnicy przystanek będzie w dalszym ciągu na wzniesieniu, czy będzie zrobiona 
jakaś wiata, żeby ludzie mogli się schować przed deszczem ? 
 
Zastępca Wójta Marcin Kusa 
Dnia 13 stycznia 2017 r. m.in. też w tej sprawie przyjeżdża Komisja Bezpieczeństwa.  
 
Radny Bogusław Lesiakowski - Po raz kolejny wnioskuję o pobudowanie wiaty 
przystankowej na tzw. Parcelantach koło posesji pani sołtys. 
 
Ad pkt 11. Na zakończenie sesji Mirosław Zawada złożył wszystkim zebranym życzenia 
szczęśliwego nowego roku. Po wyczerpaniu tematyki sesji, o godz. 13.00 przewodniczący 

zakończył obrady stwierdzeniem, że zamyka XIX Sesję Rady Gminy w dniu 29 grudnia 
2016 r. 
 
 
Protokołowała                                                                    Przewodniczył  
 
B. Stępień                                                                   Mirosław Zawada 
 
 


